
Mesto Senica 
Štefánikova 1408/56, 905 25 Senica 

 
 

ZÁPISNICA  č. 2 
 

zo zasadnutia Komisie pre životné prostredie, ktoré sa uskutočnilo 
dňa 20. februára 2024 v zasadačke Mestského úradu Senica. 

  
Prezencia: prítomní – podľa priloženej prezenčnej listiny. Nakoľko sa komisie zúčastnili všetci jej 
členovia, komisia bola uznášaniaschopná.  
 
Program: 
1.  Otvorenie  
2.  Správa o hospodárení PD Senica – prizvanie p. Jána Schemmera (hlavný agronóm, vedúci RV). 
3.  Žiadosť Ing. Kohúta o zriadení vecného bremena – pripájajúcej skrine SR4 na pozemku 142/5. 
4.  Žiadosti Ing. arch. Hnáta, Mgr. Malenkovej, p. Mackovej a p. Bielčíka o nájom časti pozemku C KN  
     parc. č. 727/1 k.ú. Kunov za účelom vybudovania spevnenej plochy na parkovanie.  
5.  Žiadosť p. Pastorkovej a p. Horňákovej o nájom pozemku.  
6.  Pripomienka členky komisie p. Ševčíkovej – Rekonštrukcia autobusovej stanice v Senici.  
7.  Rôzne 
8.  Záver 

 

1. Prítomných privítala a rokovanie komisie otvorila predsedníčka komisie. Zároveň dala 
úvodné slovo hosťovi komisie p. Jánovi Schemmerovi, aby oboznámil prítomných 
o hospodárení PD Senica. 
 

2. Správa o hospodárení PD Senica – prizvanie p. Jána Schemmera (hlavný agronóm, vedúci 
RV). Oboznámenie bolo súčasťou protipovodňovej situácie v Kunove. Pán J. Schemmer 
informoval, že PD Senica obhospodaruje cca 3970 ha poľnohospodárskej pôdy a cca 3879 ha 
ornej pôdy. Realizujú chov dobytka: cca 800 dojníc, 1750 ks hovädzieho dobytka a 1300 ks 
ošípaných. Prasnice a prasiatka nerobia. Majú tiež vlastný bitúnok, vo štvrtok a v piatok 
predávajú bravčové mäso. Majú najväčšiu výrobu mlieka 20 000 až 22 000 l/denne.  
V rámci osevu disponujú s 80 ha trvalých trávnatých porastov a 300 ha lucerny – trávnatej 
miešanky. PD Senica realizuje činnosti vyplývajúce zo Strategického plánu Spoločnej 
poľnohospodárskej politiky na roky 2023 – 2027. Pán J. Schemmer zdôraznil, že sa nemôžu siať 
tie isté plodiny tam ako minulý rok. V miestach ktoré sú zasiahnuté silnou vodnou eróziou sa 
nesmú siať riedkosiate plodiny.  
Lokalita: Kunov nad cintorínom – aktuálne je v lokalite zasiata pšenica so zapojeným 
koreňovým systémom. Kvôli posunu agrotechnických procesov pri zbere cukrovej repy, nebolo 
možné ako nasledujúcu plodinu použiť trávnatú miešanku. Preto bol zvolený osev ozimnej 
hustosiatej obiloviny. Ako dočasné riešenie po zbere úrody bude pristúpenie k pôvodnému 
plánu zatrávnenia a vytvorenie plochy, ktorá bude využívaná úhorom.  
P. J. Schemmer rozprával aj o tom, že na PD Senica prebieha každé 4 roky agrochemické 
skúšanie pôdy. Informoval o zásobách dusíka, ako každoročne vápnia na 300 ha. Kyslé pôdy sa 
nachádzajú v lokalite Hlbokého. Kontrolujú sa tiež ryhy na plochách, ktoré sú aktuálne 
spracované.  
V komisii bolo navrhnuté stretnutie v teréne s pánom J. Schemmerom so zhodným termínom 
pre všetkých členov, ktoré by sa zrealizovalo na budúci týždeň. Tajomník komisie dá vedieť 
Mgr. S. Krčovej a Bc. B. Bederkovi.   



P. J. Schemmer reagoval aj na nahradenie umelých hnojív kompostovaním. V tejto súvislosti 
podotkol, že do 150 ha sa môže dávať dusík. Majú vytvorené 3 spevnené, betónové poľné 
hnojiská. V tomto smere robia jamy, ktoré podliehajú kontrolám. Na PD Senica majú tiež 
kritickú situáciu so zverou. P. J. Schemmer v závere svojho vystúpenia odobril exkurziu komisie 
ŽP do PD Senica. Komisia zobrala na vedomie správu o hospodárení PD Senica.   

3. Žiadosť Ing. Kohúta o zriadení vecného bremena – pripájajúcej skrine SR4 na pozemku 
142/5. Tento návrh žiadosti bol prerokovaný v komisii pre výstavbu, územné plánovanie a 
dopravu. K žiadosti bola vydaná správa pre technické riešenie podtlaku od 
Vodohospodárskeho podniku – správa povodia Moravy. Správa povodia Moravy vydala 
stanovisko k plánovanému podtlaku vedenia. Stanovisko nebolo predložené komisii v plnom 
znení. Pripájajúca skriňa SR4 je z krajinno-urbanistického významu nevhodná, komplikuje 
údržbu plochy a vytvára estetický stavebný smog. Na základe tejto skutočnosti komisia 
nesúhlasí so zriadením vecného bremena pripájajúcej skrine SR4 na pozemku 142/5 
a odporúča vyhľadať iné riešenia.  
Výsledok hlasovania: 7 členov komisie hlasovalo proti zriadeniu vecného bremena pripájajúcej 
skrine SR4 na pozemku 142/5.   
 

4. Žiadosti Ing. arch. Hnáta, Mgr. Malenkovej, p. Mackovej a p. Bielčíka o nájom časti pozemku 
C KN parc. č. 727/1 k.ú. Kunov za účelom vybudovania spevnenej plochy na parkovanie. 
Komisia nesúhlasí s vybudovaním nových parkovacích miest a zhoduje sa na postupe 
budovania plôch v rekreačnej oblasti Kunov, v zmysle VZN č. 21/2004, Čl. 4 – Výstavba a 
využívanie zariadenia, chát. Zároveň odporúča oddeleniu životného prostredia kontrolu VZN č. 
21 Štatút rekreačnej oblasti – KUNOVSKÁ PRIEHRADA, schváleného 15. júna 2004. Kontrola 
spočíva v dodržiavaní ustanovení Čl. 9 – Doprava a parkovanie a Čl. 13 – Povolenie na vjazd do 
rekreačnej oblasti a parkovanie v rekreačnej oblasti.    
Výsledok hlasovania: 7 členov komisie hlasovalo proti nájmu časti pozemku C KN parc. č. 727/1 
k. ú. Kunov za účelom vybudovania spevnenej plochy na parkovanie.  

 
5. Žiadosť p. Pastorkovej a p. Horňákovej o nájom pozemku. Komisia p. pastorkovej a p. 

Horňákovej odsúhlasuje jestvujúce spevnené plochy. Nesúhlasí s budovaním nových 
spevnených plôch. Komisia odporúča jestvujúce plochy vybudované bez povolenia spätne 
sankciovať v zmysle zákona. Komisia tiež odporúča oddeleniu životného prostredia zmapovať 
súčasný stav zelených plôch vrátane drevín v danej lokalite – rekreačná oblasť Kunovská 
priehrada.  
Výsledok hlasovania: 7 členov komisie hlasovalo za nájom pozemku jestvujúcich spevnených 
plôch.  

 
6. Pripomienka členky komisie p. Ševčíkovej – Rekonštrukcia autobusovej stanice v Senici. 

P. Ševčíková navrhla, aby členovia komisie ŽP na najbližšom zasadnutí dostali k nahliadnutiu 
materiály týkajúce sa tejto rekonštrukcie. Sleduje tým záujem zachovať pomerne mladú 
(možno 25-30 rokov), ale perspektívnu lipu s veľmi dobrým rastom a zdravotným stavom, ktorá 
by v budúcnosti mohla na AS tvoriť zelený dominantný prvok.  
Ing. M. Gavorová, PhD. a Mgr. F. Lackovič doplnili informácie ohľadom samotnej rekonštrukcie. 
Bude sa rekonštruovať železná časť nad nástupišťom, nové prestrešenie a zakrytie ostrovčeka. 
Rekonštrukcia v danom rozsahu nezasiahne ani neovplyvní zeleň a životné prostredie.   
Komisia zobrala na vedomie pripomienku členky komisie p. Ševčíkovej.  
 

7. Rôzne:  

- Žiadosť p. Mudrochovej a p. Faltýnka o odpredaj časti pozemku E KN parc.č. 360/1 k. ú. 
Senica o výmere cca 103 m2. Žiadosť bola podaná s odôvodnením: na časti predmetného 
pozemku sa nachádza spevnená plocha prislúchajúca k rodinnému domu súp. č. 5176 



vo vlastníctve žiadateľa. Komisia nesúhlasí s predajom pozemku nakoľko považuje plochu 
potenciálne využiteľnú na dobudovanie verejnej zelene.  

- Komisia preto v tejto súvislosti neodporúča p. Faltýnkovi predaj pozemku. 
Výsledok hlasovania: 7 členov komisie hlasovalo proti odpredaju časti pozemku E KN parc. 
č. 360/1 k. ú. Senica o výmere cca 103 m2.  
 

- Žiadosť spoločnosti HÍLEK a spol., a.s. o predbežné schválenie odkúpenia časti pozemku 
E-KN parc. č. 2558 vo výmere 586 m2. Zámerom odkúpenia pozemku je realizácia stavby 
Čerpacia stanica PHM: Komisia pre nedostatok relevantných informácií pre rozhodnutie 
vyzýva žiadateľa na predloženie bližších špecifikácií a povolení v súvislosti so zámerom v 
prerokovanej žiadosti. V tejto súvislosti žiadame doložiť najmä stanoviská OÚ a iných 
povoľovacích orgánov.  
Výsledok hlasovania: komisia nehlasovala z dôvodu potreby doloženia materiálov.    
 

- Žiadosť pána Michala Lukáčka o odpredaj, prípadne prenájom časti pozemku C KN parc. 
č. 1223/1  k. ú. Senica o výmere cca 3m2 (o rozmeroch 1 m x 3 m), za účelom predĺženia 
garáže. (z minulej komisie): komisia odsúhlasila odpredaj časti pozemku C KN parc. č. 
1223/1 k. ú. Senica o výmere cca 3m2 (o rozmeroch 1 m x 3 m), za účelom predĺženia 
garáže. Opätovné prejednanie žiadosti je s ohľadom na misinterpretáciu komisie životného 
prostredia, ktorá chápala na minulom zasadnutí  žiadosť v intenciách zlegalizovania 
jestvujúceho prístavku garáže. Následne žiadateľ požaduje navýšenie plochy s potrebou 
predĺženia garáže. Táto žiadosť bola prerokovaná v komisii pre výstavbu, územné 
plánovanie a dopravu s výsledkom, že neodporúča odpredaj časti pozemku z dôvodu 
zachovania vzdialenosti verejnej pešej komunikácie od budovy 2 m. Komisia ŽP odporúča 
odpredaj celého vjazdu vrátane dlažby z dôvodu, že dlažba je súčasťou stavby prístupovej 
komunikácie.  
Výsledok hlasovania: 7 členov komisie hlasovalo za odporúčanie odpredaja celého vjazdu 
vrátane dlažby.   
 

- Ing. M. Gavorová, PhD.: informovala, že sa bude realizovať zmladzovací rez tisov. Práce je 
nutné vykonať pred pučaním na vytypovaných lokalitách: Desperádo - pri schodisku, na 
Štefánikovej ulici pri MsÚ, na Štefánikovej ulici pri križovatke a pri soche na Námestí 
oslobodenia za kostolom.  

- Ďalej prítomných členov komisie informovala o aktuálne prebiehajúcich 24 výrubových 
konaní, zdôraznila pomoc Štátnej ochrany prírody pri veľkých konaniach.  

- Informovala komisiu o novom Geografickom informačnom systému mesta Senica (GIS 
plánu), s ktorým oboznámi komisiu prakticky na budúcom zasadaní.   
 

- P. Tytykalová: informovala, že pri reštaurácii Savarin sú problémy s parkovaním. K tomuto 
zareagovala Ing. M. Gavorová, PhD., že mesto Senica čaká nová parkovacia politika. Zákaz 
vjazdu okrem zásobovania už nebude platiť a vzniknú mestské uličné zóny. Komisia v tejto 
súvislosti navrhla, aby mestská polícia v Senici vykonávala prísnejšie kontroly. Zároveň 
komisia žiada prizvať p. náčelníka mestskej polície do budúcej komisie.  

8. Predsedníčka komisie sa prítomným poďakovala za účasť.  
 
V Senici 20.02.2024 

Zapísal: RNDr. Peter Brunovský, PhD. 

Overil:       RNDr. Ľubica Krištofová 

                                                                                                          Predseda komisie 


